
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 768
Kan ministeren bekræfte, at den atmosfæriske spredning af TFA (Trifluoreddikesyre) fra
nedbrydning af kølemidler m.v. er beskrevet i litteraturen de seneste i hvert fald 5-10 år
og oplyse, hvorfor ministeriet ikke for længst har handlet i forhold til TFA fra køleanlæg,
forbrændingsanlæg og andre emissioner, punktudledninger af spildevand m.v., men først
reagerer når en politisk besluttet screening af grundvandet afslører stoffet, jf. orientering
om fund af TFA i massescreening af grundvand (MOF alm. del – bilag 298)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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